

السيد الأستاذ الدكتور / مدير مكتب التصنيف الدولى الاكاديمى بالجامعة تحية طيبة وبعد ،،،،

نتشرف بإحاطة سيادتكم بأنه رداً على الخطاب الوارد للإدارة بشأن الخدمات التى يقدمها المطعم المركزى للعاملين بالجامعة وطلابها لعام ٢٠٢٣م:

اولاً :-

- ١ يقوم بأعداد وتجهيز وتقديم الوجبات الغذائية للطلبة المقيمين خارج المدن الجامعية .
- ٢ تقديم واعداد وتجهيز الوجبات للسادة المعيدين طوال فترة الدراسة والأجازة الصيفية .
- ٣- تقديم وجبات القوافل البيطريه والمعسكرات بأنواعها (تربية رياضية رعاية الشباب .. الخ).
- ٤ تقديم الوجبات الغذائية للسادة أعضاء هيئة التدريس و للمؤتمرات والندوات العلمية و وضيوف الجامعة المختلفة .
- ثانياً: مصادر الموارد الغذائية عن طريق اجراء مناقصة عامة سنوية لتوريد الأصناف الغذائية (جافة طازجة) للإدارة العامة لشئون التغذية لإعداد الوجبات المختلفة للعاملين بالجامعة أو خارجها .
- ثالثاً: عدد الطلاب الذين يتلقون دعم غذائي من المطعم المركزى من ٢٠٢٣/١/١ حتى ٢٠٢٣/١٢/٣١ م الثانية وسبعمائة وسبعون طالب تقريبا).
 - رابعا :- عدد الوجبات المقدمة للطلاب المقيمين بالمدن الجامعية من ٢٠٢٣/١/١ حتى ٢٠٢٣/١٢ م ١٠٢٥/١٠ م المدن الجامعية من ١٠٢٣/١/١ حتى ٢٠٢٣/١٢ م
- خامسا :- عدد البونات الغذائية المقدمة للطلاب في العام الجامعي (٢٠٢٦-٢٠٣م) ٩٩٠٠٠٠ وجبة تقريبا (تسعمائة وتسعون ألف)

ولسيادتكم وافر التحية والاحترام ،،،،



Mr. Professor / Director of the International Academic Classification Office at Assiut University

After Greetings ,,,,

We have the honor to inform you that in response to the letter received from the administration regarding the services provided by the central restaurant to university employees and students for the year 2023 AD:-

Firstly:-

- 1- He prepares, prepares and provides meals to students residing outside the university cities.
- 2- Providing, preparing and preparing meals for teaching assistants throughout the study period and summer vacation.
- 3- Providing meals for veterinary convoys and camps of all kinds (physical education youth care, etc.).
- 4- Providing meals to faculty members, scientific conferences and seminars, and various university guests.

Secondly:-

However: - Sources of food resources by means of the General Fast Food Administration annually to supply (micro)food meals to the General Administration to prepare nutrition for various presentations at the university or outside .

Third:-`

_The number of students who receive support from the central restaurant approximately 10777(Ten thousand seven hundred and seventy-seven students) .

Fourthly:-

The number of the Liberal Front that preceded it in the university cities was approximately 1,132,570 (one million one hundred and thirty-two thousand five hundred and seventy).

<u> Fifth :-</u>

The number of voluntary food vouchers in the academic year (2022-2023 AD) is approximately 990,000. Breakfast is approximately (ninety-nine thousand).

Your Excellency, I greet you with great respect,,,

Director General of Nutrition Affairs

Director of Nutrition Department

E. Amal Gamal Galal

E. Mohamed Essam Abo Bakr